
 PROTOKÓŁ  Nr 31.2016 
z  posiedzenia  Komisji  Ładu, Porz ądku i Ochrony Środowiska 

z  dnia 01 marca 2016 r. 
 
 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek            -  Przewodniczący Komisji 
2. Grażyna Barbara Krupa  -  Zastępca Przewodniczącego  
3. Bogdan Jusiński              -  Członek Komisji  
4. Robert Pacuszka             -  Członek Komisji 
5. Jan Zbigniew Pożarko    -  Członek Komisji 
6. Włodzimierz Malinowski- Członek Komisji 
 
Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Beata Dzięcioł- Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w 
Tłuszczu  
 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji i zaproponował 
następujący porządek: 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Informacje na temat podjęcia działań zmierzających do budowy ciągu pieszo- 

rowerowego na drodze wojewódzkiej 634;  
3. Omówienie sytuacji w Szkole Podstawowej w Tłuszczu; 
4. Zapoznanie z korespondencją;  
5. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji; 

 
Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1. Protokół Nr 30.2016 z dnia 22 lutego 2016 roku został przyjęty.  
 
Ad2.  Radny Zbigniew Pożarko powiedział, że należy intensyfikować działania, 
aby powstał ciąg pieszo- rowerowy wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 634, od 
miejscowości Jasienica aż do skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 636. Dodał, 
że jest po rozmowach z Naczelnikiem Wydziału Ruchu Drogowego Komendy 
Powiatowej Policji w Wołominie asp. szt. Pawłem Majewskim, który 
zobowiązał się do przygotowania statystyk wypadków i kolizji do których 
doszło na tym odcinku drogi w ciągu ostatnich 10 lat oraz wnioskował o 
zorganizowanie posiedzenia Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska, 
które w pełni będzie poświęcone temu tematowi.  
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Radny Zbigniew Pożarko wnioskował, aby dodatkowo na posiedzenie zaprosić 
Dyrektora Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich Pana Zbigniewa 
Ostrowskiego, Burmistrza Gminy Tłuszcz Pawła Bednarczyka oraz Komisję 
Budżetu i Inwestycji Rady Miejskiej w Tłuszczu.  
Dodał, że jest to droga wojewódzka, a budowa ciągu pieszo- rowerowego 
przekracza możliwości gminy.  
 
 
Ad3. Przewodniczący Komisji Tadeusz Groszek poprosił Dyrektor Szkoły 
Podstawowej w Tłuszczu o informacje na temat stanu dachu na sali 
gimnastycznej. 
 
Pani Beata Dzięcioł powiedziała, że udało się zabezpieczyć dach, który pękł 
podczas ostatniej ulewy. Do tej pory był on reperowany w miarę posiadanych 
środków finansowych szkoły przez rodziców, jednak w chwili obecnej sytuacja 
staje się coraz bardziej niebezpieczna ze względu na instalacje elektryczną.  
Został przygotowany kosztorys na wykonanie nowego dachu na sali 
gimnastycznej. Pani Dyrektor wystąpiła z prośbą o zwrócenie uwagi na 
konieczność remontu dachu również na szkole i uwzględnienie takiego wydatku 
podczas planowania budżetu na rok 2017.  
 
Dyrektor placówki powiedziała, że w związku z posiadaną przez szkołę bazą 
sportową pojawił się pomysł utworzenia klasy sportowej. Zwiększona 
subwencja pokryłaby koszty zatrudnienia nauczycieli, gdyż liczba godzin 
wychowania fizycznego zwiększyłaby się o 12 tygodniowo.  W przypadku 
utworzenia 28-osobowej klasy z subwencji zostałoby około 5tys. zł, które 
można przeznaczyć np. na wyjazdy lub stroje. W klasie sportowej chłopcy 
trenowaliby piłkę nożną, a dziewczyny piłkę siatkową. Pani Beata Dzięcioł 
powiedziała, że rozmawiała z prezesem TKS „Bóbr”, LTS Legionovia oraz 
Legionovia SA- zostanie podpisane porozumienie, aby dzieci mogły 
kontynuować treningi. Dodała, że zajęcia dla chłopców prowadziłby Pan Leszek 
Rosa, natomiast dla dziewczyn- Sławomir Klocek. Zostały przez nich napisane 
programy szkolenia i przesłane do metodyków w celu zaopiniowania.  
 
Przewodniczący Komisji Tadeusz Groszek czy możliwe jest, aby uczniowie 
kończyli wcześniej zajęcia. 
 
Dyrektor Beata Dzięcioł odpowiedziała, że konieczność podziału na dwie 
zmiany wynika to z braków lokalowych- 2 sale są przeznaczone na świetlicę na 
którą uczęszcza ponad 200 dzieci.  
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Przewodniczący Komisji spytał, jaka przewidywana liczba dzieci od września 
br. będzie uczęszczała do „zerówek” oraz klas pierwszych. 
 
Pani Beata Dzięcioł odpowiedziała, że w „zerówkach” będzie około 100 dzieci, 
w pierwszych klasach obecnie jest 34 odroczonych uczniów. Do końca marca 
rodzice mają czas na podjęcie decyzji o pozostawieniu dziecka w klasie 
pierwszej.  
 
Ad4.  Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

• Skarga na Dyrektor Centrum Kultury Sportu i Rekreacji w Tłuszczu. 
Załącznik Nr 1. 
 
Komisja zapoznała się.  
 

• Mieszkańcy ulicy Wiśniowej osiedla Słoneczna w Tłuszczu złożyli 
wniosek o wymianę chodnika, gdyż nawierzchnia nie nadaje się do 
użytku, a dodatkowo przeszła kilka rozbiórek i dewastacji w związku z 
budową wodociągu i kanalizacji. Wniosek z podpisami mieszkańców oraz 
zdjęcia stanowią załącznik Nr 2 do protokołu. 
 
Komisja zapoznała się. Przewodniczący Komisji Tadeusz Groszek 
powiedział, że w budżecie gminy na rok 2016 przeznaczona jest 
150.000,00 zł na remont chodników na osiedlu Słoneczna w Tłuszczu. 
Powyższy wniosek komisja opiniuje pozytywnie. 
 

• Mieszkańcy ulicy Wrzosowej i Stokrotki w Tłuszczu wnoszą o wykonanie 
oświetlenia w części ulicy Wrzosowej od Bobrowej w kierunku ul. 
Granicznej oraz w całości na ul. Stokrotki. Wniosek wraz z podpisami 
mieszkańców stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się z pismem.  
 
 

• Mieszkaniec gminy zwraca się z prośbą o zmianą zakwalifikowania 
działki położonej w obrębie Mokrej Wsi z leśnej na budowlaną. Wniosek 
stanowi załącznik Nr 4. 
 
Komisja zapoznała się.  
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• Mieszkańcy Łysobyk wnoszą o wyjaśnienie sytuacji oraz sprostowanie 
błędów w dokumentach dotyczących działki, która znajduje się na terenie 
SUWU-u w Łysobykach. Pismo wraz z załącznikami stanowi załącznik 
Nr 5 do protokołu. 
 
Komisja zapoznała się. Uważa, że sprawą powinien zająć się odpowiedni 
pracownik Urzędu Miejskiego w Tłuszczu.  
 

• Radna Katarzyna Sadurska złożyła pismo w sprawie nieprawidłowości na 
przy budowie przejazdu kolejowego Mokra Wieś- Zalesie. Zwraca w nim 
uwagę m.in. na zbyt wąską drogę na przejeździe przez co istnieje ryzyko 
niebezpiecznego mijania się pojazdów. Pismo stanowi załącznik Nr 6. 
 
Komisja zapoznała się. Przewodniczący Tadeusz Groszek powiedział, że 
podczas wyjazdowego posiedzenia komisji widzieli opisywaną sytuację. 
Komisja uważa, że pismo jest zasadne, a Burmistrz powinien zająć się tą 
sprawą. 
 

• Na XI Sesję Rady Miejskiej w Tłuszczu został przygotowany projekt 
uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowej 
taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i taryfy dla zbiorowego 
odprowadzania ścieków na obszarze gminy Tłuszcz. Projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem i dokumentacją stanowi załącznik Nr 7 do 
protokołu. 
 
Komisja zapoznała się.  

 
 
Sprawy różne: 
 

• Przewodniczący Komisji Tadeusz Groszek poinformował, że Komisja 
Oświaty, Kultury i Zdrowia której jest członkiem w dniu wczorajszym 
udała się do Zespołu Szkolno- Przedszkolnego w Kozłach. Członkowie 
komisji zauważyli, że w placówce panuje bardzo dobra atmosfera oraz 
integracja dzieci chorych ze zdrowymi. Zaobserwowała konieczność 
budowy sali gimnastycznej  
 
Radny Zbigniew Pożarko powiedział, że cały czas trwają zabiegi, aby 
budowa sali doszła do skutku. Burmistrz podjął działania w celu 
uregulowania gruntu na którym miałaby stanąć sala.  
 
Komisja uważa, że budowali sali gimnastycznej jest w pełni zasadna. 
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• Radny Włodzimierz Malinowski powiedział, że gmina powinna zająć się 
wykupem gruntów pod przyszłą oczyszczalnię ścieków.  

 
Ad5. Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 21 marca 2016r. godzina 
10.00.  
W posiedzeniu będzie uczestniczyła również Komisja Budżetu i Inwestycji 
Rady Miejskiej w Tłuszczu, Komisja Rolnictwa, Handlu i Usług oraz zaproszeni 
goście, których lista stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu.  
 
 
Na tym protokół zakończono. 
                                                                             Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                                             Tadeusz Groszek 
 
Załącznik do wglądu w pokoju 38. 
Nagranie wideo stanowi załącznik do niniejszego protokołu.                                                                                                 
Dokument utworzyła : Aleksandra Borowa 
dnia 1 marca2016 r.   
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  


